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BM.0012.18.9.2016 

 

PROTOKÓŁ Nr 18/2016 

posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży 

odbytego w dniu  14 października 2016 r. 

pod przewodnictwem Pana Rafała Lewandowskiego 

– Przewodniczącego Komisji 

______________________________________________ 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Podsumowanie wyników sportowych za I półrocze 2016 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – za – 4 i przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad. 1  
 

Podsumowanie wyników sportowych za I półrocze 2016 r. 

 

Jolanta Bauk – Wydział Oświaty i Sportu: 

Na terenie Inowrocławia funkcjonuje ponad 40 stowarzyszeń i klubów 

sportowych, reprezentujących m.in. takie  dyscypliny sportowe jak: piłka nożna, 

piłka ręczna, piłka siatkowa, koszykówka, karate, pływanie, sporty samochodowe, 

tenis ziemny, tenis stołowy, boks, sporty lotnicze, spadochroniarstwo, żeglarstwo, 

lekkoatletyka, sporty plażowe, wędkarstwo, bilard, wspinaczka.  

Wśród najważniejszych sukcesów sportowych, odniesionych w I półroczu 

2016 r. przez inowrocławskich zawodników wymienić należy: złoty medal 

Konstancji Kujawy, zawodniczki Inowrocławskiego Klubu Sportowego „Karate”,  

brązowy medal w kategorii kumite 17-18 lat Aleksandry Kuls, zawodniczki 

Inowrocławskiego Klubu Kyokushin, brązowy medal Michała Pomiecińskiego, 

zawodnika Towarzystwa Gimnastycznego „Sokół”, złoty medal w skoku wzwyż 

Norberta Kobielskiego, reprezentanta Miejskiego Klubu Sportowego, złoty medal 

w grze podwójnej i srebrny w grze pojedynczej Julii Oczachowskiej, złoty medal 

w bowlingu Emila Polanisza, na Mistrzostwach Polski, złoty medal w tańcach 

latynoamerykańskich Natalii Sadowskiej, złoty medal reprezentantek 

Uczniowskiego Klubu Sportowego „Szóstka” w finale krajowym turnieju piłki 

nożnej, srebrny medal w kategorii seniorów Michała Pomiecińskiego zawodnika 
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Towarzystwa Gimnastycznego „Sokół”, srebrny medal w grze pojedynczej 

Mateusza Skutelli, brązowy medal Dawida Wiśniewskiego, zawodnika 

Inowrocławskiego Towarzystwa Tenisowego „Goplania” na Mistrzostwach Polski 

Młodzików, złoty medal zespołu dziewcząt ze Szkoły Podstawowej nr 6 w 

Mistrzostwach Polski Młodziczek w piłce nożnej, złoty medal Piotra Sztandura, 

ucznia Gimnazjum nr 2 w skoku wzwyż, złoty medal Dawida Halamy, ucznia 

Szkoły Podstawowej nr 4 w rzucie piłeczką palantową, złoty medal zespołu 

dziewcząt ze Szkoły Podstawowej nr 6 w piłce nożnej 6-osobowej, złoty medal 

zespołu dziewcząt ze Szkoły Podstawowej nr 6 w Lidze Wojewódzkiej 

Młodziczek Kujawsko-Pomorskiego Związku Piłki Nożnej, złoty medal zespołu 

dziewcząt ze Szkoły Podstawowej nr 6 w Kujawsko-Pomorskiej Lidze Orlika, 

srebrny medal zespołu chłopców ze Szkoły Podstawowej nr 4 w minikoszykówce, 

srebrny medal Alicji Zaremby, uczennicy Szkoły Podstawowej nr 4 w biegu na                  

300 m, brązowy medal Aleksandry Czarnolewskiej z Gimnazjum nr 3 w rzucie 

oszczepem i brązowy medal zespołu dziewcząt z Gimnazjum nr 4 w piłce nożnej 

6-osobowej. 

Informacja stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionej informacji? 
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Jakie formy wsparcia otrzymują sportowcy? Czy były sytuacja, że zgłaszane były 

potrzeby, a nie zostały zrealizowane? 
 

Jolanta Bauk – Wydział Oświaty i Sportu: 

Zazwyczaj potrzeby są realizowane, czyli: transport, wpisowe, noclegi itd.  

Jeśli chodzi o stypendystów, to są to praktycznie te same osoby os 2-3 lat.  

Urząd Miasta finansuje wyjazdy na zawody i nie zdarza się, żeby były odmowy 

wsparcia. 
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

A jeśli chodzi o zawody międzynarodowe  i mistrzostwa świata? 
 

Jolanta Bauk – Wydział Oświaty i Sportu: 

Jest tak samo. 
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Z tego co słyszałem, był wyjazd do Japonii.  
 

Jolanta Bauk – Wydział Oświaty i Sportu: 

Tak, też było dofinansowanie.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 
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Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionej informacji? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się 0. 

 

Informacja została przyjęta przez Komisję. 

 

Ad. 2 i 3 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji i sprawy bieżące. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

W punkcie – sprawy wymagające opinii Komisji nie ma żadnych spraw. Natomiast 

w punkcie sprawy bieżące, chciałbym zaproponować wniosek do budżetu Miasta 

na 2017 rok, w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na remont bieżni 

wokół boiska przy Szkole Podstawowej nr 4. 

Kto z członków Komisji jest za takim wnioskiem? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Wniosek uzyskał poparcie Komisji i został przekazany do Prezydenta Miasta 14 

października 2016 r. – załącznik nr 4  do protokołu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Komisja trwała od godz. 8
00

 do godz. 8
35

. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Rafał Lewandowski 

 
Protokołowała 

 

Maria Legwińska 


